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Vergadering : College 
Vergaderdatum 
Aanwezig 
 
Afwezig 

: 
: 
 
: 

20 maart 2018 
Burgemeester, wethouders Jansen, Varkevisser, Luca en Fluitman en 
de gemeentesecretaris Lissenberg 
 

   
_________________________________________________________________________________ 
 

Agendapunt Onderwerp Inhoud Besluit 

000-0 Agenda  
 
 
 

  

000-1 Notulen  
 
 
 

Notulen 13 maart d.d.  januari 2018 vastgesteld 

000-2 Mededelingen burgemeester, wethouders en 
GS 
 
 
 

  

000-3 Uitnodigingen  
 
 
 

1. 5 april atriumlezing de energietransitie 
2. 21 april socrateskoor 
3. 17 mei save the date get connected 
4. 14 juni symposium gezondheid 

statushouders 
5. 5-11 november week van respect 

 

1. Wethouder Luca 
2. Wethouder Varkevisser 
3. Wethouder Jansen 
4. Wethouder Fluitman 
5. Nader te bepalen 

000-4 Planning & Rondje Regio 
 
 
 

  

001 benoemen plaatsvervangende 
stembureauleden (stemmentellers) 

Bij het tellen van de stemmen bij de verkiezingen op 
21 maart 2018 worden de stembureauleden 
ondersteund door stemmentellers. De stemmentellers 

De stemmentellers en stembureauleden - 
genoemd op de vier bijgevoegde lijsten - te 
benoemen. 



  

  
worden benoemd door het college van burgemeester 
en wethouders. 

002 Herbenoeming voorzitters Adviescommissie 
bezwaarschriften. 

Volgens de Verordening en de Regeling 
Adviescommissie bezwaarschriften treden de 
(plaatsvervangend)voorzitters van de 
Adviescommissie bezwaarschriften af op de dag van 
het aftreden van de raad. Ze zijn onmiddellijk 
herbenoembaar. Drie van de (plv.)-voorzitters hebben 
aangegeven opnieuw benoemd te willen worden. 
Voorgesteld wordt om deze drie (plv.)-voorzitters 
opnieuw te benoemen. Tevens wordt voorgesteld om 
de vergoeding te verhogen. 

1. mevrouw mr. M. Dirkzwager met ingang 

van 29 maart 2018 opnieuw te 

benoemen als voorzitter van de 

Adviescommissie bezwaarschriften; 

2. de heer mr. H.C. van Baalen en de heer 

mr. R.J. Lievaart met ingang van 29 

maart 2018 opnieuw te benoemen als 

plaatsvervangend voorzitters van de 

Adviescommissie bezwaarschriften; 

3. de vergoeding per behandelde zaak vast 

te stellen op € 175,-; 

4. de verdere uitvoering van dit besluit te 

mandateren aan de teammanager 

Juridische zaken. 

 

101 Beslissing op bezwaren 
omgevingsvergunning voor een dakopbouw 
aan de Van Reenenweg 77 te Zeist. 

Op 26 juni 2017 hebt u een omgevingsvergunning 
verleend voor een dakopbouw op een bestaand plat 
dak op het perceel Van Reenenweg 77. Hiertegen 
zijn bezwaren ingediend. Op 13 maart 2018 heeft de 
Adviescommissie bezwaarschriften advies 
uitgebracht. Gebleken is dat de vergunning op de 
juiste gronden is verleend en dat de bezwaren 
ongegrond zijn. 

Conform het advies van 13 maart 2018 van de 
Adviescommissie bezwaarschriften: 
1. de bezwaren ongegrond te verklaren, en  
2. het besluit van 26 juni 2017 in stand te 
laten, maar daaraan het voorschrift te koppelen 
dat de aanvrager gegevens overlegt met 
betrekking tot de locatie van de inlaat van 
verbrandingslucht en de rookgasafvoer en de 
voorzieningen voor de aan- en afvoer voor de 
ventilatie, overeenkomstig het bepaalde in 
artikel 2.7 lid 3 en artikel 2.2 lid 2 onder d van de 
MOR. 

102 Herontwikkelingsmogelijkheden Veldheim 
Stenia 

Aan de Utrechtseweg liggen drie percelen die 
eigendom waren van Veldheim Stenia. Vanwege het 

1. Instemmen met de notitie 
'Herontwikkelingsmogelijkheden Veldheim 



  

  
faillissement van Veldheim Stenia liggen deze 
percelen nu bij de curator. Door de curator is een 
tweetal makelaars ingeschakeld om de percelen te 
verkopen. Door deze makelaars is de vraag gesteld 
aan de gemeente wat de mogelijkheden zijn voor 
eventuele herontwikkeling van deze percelen. Alle 
percelen kennen nu nog de maatschappelijke 
bestemming. Voordat gekeken kan worden naar 
herbestemming dient aangetoond te worden dat er 
geen vraag meer is naar de maatschappelijke functie. 
Als dit het geval is, dan is woningbouw een mogelijke 
vervolgfunctie. Voor alle percelen geldt dat, vanwege 
het monumentale karakter, eventuele 
nieuwbouwmogelijkheden het monumentale karakter 
dienen te versterken. Daarvoor is cultuurhistorisch 
onderzoek noodzakelijk. Voor de 
herontwikkelingsmogelijkheden is een notitie 
opgesteld. 

Stenia' 
2. de raad informeren middels een 
raadsinformatiebrief 

201 Technische begrotingswijziging raad mei 2018 Gedurende het jaar doen zich begrotingswijzigingen 
voor die budgetneutraal zijn en binnen de met de 
Raad afgesproken kaders bestaand beleid vallen, 
maar toch ter besluitvorming aan de Raad moeten 
voorgelegd. De technische wijzigingen worden 
aangeboden om recht te doen aan het budgetrecht 
van de Raad. Om deze technische wijzigingen snel 
aan te passen in de administratie en daarmee de 
sturingsmogelijkheden van de budgethouders 
optimaal te houden, worden de technische 
wijzigingen zo nodig maandelijks aan de Raad 
aangeboden voor de goedkeuring van deze 
wijzigingen. 

De begrotingswijziging 2018035 (technische 
begrotingswijziging raad mei 2018) vaststellen 
en als technische begrotingswijziging aanbieden 
aan de Raad ter vaststelling. 

202 Actualisatie normenkader controle 
jaarrekening 2018 

Het normenkader, de verwijzing naar de wettelijke 
regelingen, voor de rechtmatigheidscontrole door de 
accountant op de jaarrekening 2018 wordt 
aangepast. 

Het geactualiseerde controleprotocol vast te 
stellen en ter kennisname aan te bieden aan de 
Raad. 

203 Plan van Scholen 2019 - 2021 Stichten van 
een islamitische basisschool 

In juli 2015 heeft de raad op voorstel van het college 
een aanvraag van Stichting Ede voor Islamitisch 
Onderwijs (SEIO) het stichten van een islamitische 

De gemeenteraad voorstellen de islamitische 
basisschool in het Plan van Scholen 2019 - 
2021 op te nemen, zodat de basisschool met 



  

  
basisschool afgewezen. Het schoolbestuur is tegen 
dit besluit bij de minister in administratief beroep 
gegaan. Ook de minister heeft het verzoek in eerste 
instantie afgewezen, waarna het schoolbestuur de 
zaak aanhangig heeft gemaakt bij de Raad van State. 
De Raad van State oordeelde dat de argumenten om 
de aanvraag af te wijzen onvoldoende waren 
gewogen en droeg de minister op het besluit te 
heroverwegen. Uiteindelijk heeft de minister besloten 
dat er toch voldoende grond bestaat een islamitische 
school in Zeist voor bekostiging in aanmerking te 
nemen en dat de gemeente op grond van artikel 80, 
tweede lid de school op het eerstvolgende Plan van 
Scholen (2019 - 2021) dient op te nemen. 
Voor 1 augustus 2018 dient de gemeenteraad een 
besluit te nemen De bekostiging van de islamitische 
basisschool kan dan per schooljaar 2019-2020 een 
aanvang nemen. 

ingang van schooljaar 2019-2020 geopend kan 
worden. 

301 Kadernota 2019 GR Reinigingsdienst Midden 
Nederland 

De gemeenschappelijke regeling RMN heeft ons de 
kadernota 2019 toegestuurd en in de gelegenheid 
gesteld een zienswijze c.q. reactie op de kadernota in 
te dienen. 
 
Dit collegevoorstel strekt hier toe. 

1. In te stemmen met de kadernota 2019 met 
inbegrip van de in dit voorstel opgenomen 
punten. 
2. Bijgevoegde concept reactie aan RMN vast te 
stellen en toe te sturen. 
3. De raad over een en ander te informeren door 
toezending van een afschrift van de brief aan 
RMN en dit collegestuk. 

302 Collegevoorstel Klimpark Dijnselburg In juli 2016 won Tije de junior Z-Battle met zijn idee 
om in Zeist een klimpark met boomhuttendorp te 
realiseren. Sindsdien ondersteunt de gemeente Tije 
waar mogelijk om zijn droom te realiseren. We 
hebben met elkaar onderzocht of -en op welke 
manier- een klimpark in Zeist haalbaar is. We hebben 
een verkenning gedaan naar mogelijke locaties, er 
zijn gesprekken gevoerd met stakeholders, er is 
ecologisch onderzoek uitgevoerd, we hebben 
gesprekken gevoerd met branchedeskundigen en 
met enkele (zelf actief gemelde) geïnteresseerde 
ondernemers. Doorslaggevend daarbij waren 

1. in te stemmen met de voorgestelde 
locatie en productconfiguratie;  
2. in te stemmen met uitgangspunten en 
randvoorwaarden voor ontwikkeling en 
exploitatie;  
3. in te stemmen met de geschetste 
procesgang waarin een keuze wordt gemaakt 
voor één preferente samenwerkingspartij (i.c. 
Active Constructions uit Bunnik) waarmee de 
beoogde productconfiguratie verder wordt 
ontwikkeld en uitgewerkt binnen de inhoudelijke 
en financiële kaders uit dit collegevoorstel. 



  

  
uiteindelijk de gesprekken met (zwembad-) 
samenwerkingspartner SRO, die bereid is gebleken 
de exploitatie vanuit SRO Zeist BV op zich te nemen. 
Er is enthousiasme om dit avontuur samen aan te 
gaan, maar er moet wel een aantal zaken geregeld 
worden willen we het klimpark wellicht nog dit 
kalenderjaar realiseren op de ligweide van zwembad 
Dijnselburg. 
Het college wordt daarom nu gevraagd in te stemmen 
met voorgestelde locatie, productconfiguratie, 
uitgangspunten & randvoorwaarden, inkoop- en 
processtrategie, voorgestelde dekking en de wijze 
waarop wordt beoogd de raad hier in mee te nemen 

Onderdeel van deze procesgang is dat college 
en raad nog vóór de zomer van 2018 om een 
definitief besluit wordt gevraagd; 
4. in te stemmen met uitbreiding van 
opdracht aan SRO Zeist BV door toevoeging 
van beheer en exploitatie van het klimpark; 
5. in te stemmen met de lijn van het 
gepresenteerde dekkingsvoorstel en de raad op 
basis hier van in haar besluitvormende 
vergadering een begrotingswijziging voor te 
leggen 
6. in te stemmen met de bijgevoegde 
raadsinformatiebrief. 

500-1 Rondvraag 500-1 Rondvraag 

 


